

说明书 美容点痣扫斑笔

操作介绍 1. 开机键(M):长按(M)键2秒开关机, 开机后显示档位(默认1档)。 2. 开机后短按一下开机键(M)可打开led灯, 再

70. 3. 短接加减键可以切换输出功率大小,有9个 档位可以调节,1到9逐渐加大。 4.工作键(OUT):按下(OUT)键开始工作,松开

停止工作。 5.保护功能:长按(OUT)键持续2分钟设备停止 输出,如果需要继续工作,松开(OUT)键后, 再次按下即可。 6.电量显示和充电说明:电量分四格显示,充

电时指示灯会依次循环跳动,充满电后指示灯长亮停止闪动。



深肥月高新技术, 电离子碳化功能, 瞬间扫雀斑、老人斑、扁平痣等, 可在不出血情况下达到快速、安全无副作用效果。

# 除斑:

除肉芽: 将电针端口微微接触肉芽部,将衍生肉芽根 村田的城份接触风牙和,并仍年至风牙旅就的电的风筝,约一足内牙旅就的自行脱落,如肉芽体积不大,可利用镭射一次性烧除滋生肉芽,如肉芽体积大,以免影响伤口复原。

则处分多次,玩味,以为影响仍口及原。 除刺青纹身: 般烧除刺青及纹身,其面积较大,宜用大号针,烧除刺青及纹身的方法,大致与扫斑相同,操作时间可能会稍长一些,面积太大者 (超过3cm),应分多次处理,干万不可一次完成, 在则, 应分多次处理,干万不可一堪说, 在则,不小受细菌感染,后果则不堪想, 美容师及顾客均应特别谨慎,若有严重发炎情形,应尽快到医院接受治疗。

**≈→切** 初次使用本设备时建议用新鲜水果测试设 ,当完全熟练掌握设备性能与操作规程时

人为的使硬皮脱落。4、当痴处发痒时(肉生长期),千万不要用手

95%.通过机器直接烧掉色素,不管任何色一

样Ok,然后拼皮肤上会结层薄痂皮肤里的色素

样Ok,然后拼及肤上会结层漂痂及肤里的色素会全部集中在痂下面,等痴掉了皮肤的色素就会跟著痂全部掉光,不会感染。6、长时间不使用本设备时,建议每三到四个月充一次电,保持电池使用寿命。7、当设备发生故障时请不要自己拆开试图维修以免发生危险,建议联系原厂家维修。8、严禁用水或者液体类直接清洁本设备,避率从沿各内部造成相野或危险发生 免进入设备内部造成损毁或危险发生。





本公司对上说明拥有最终解释权



# **INSTRUCTIONS**

BEAUTY MOLE REMOVAL SWEEP SPOT PEN

## OPERATING GUIDE

1.Power-on key (M): long press (M) key for 2 seconds to turn on and off the machine, and then the gear position will be

2. After power on, press the power button (M) to turn on the

led light. Press the light again to turn it off.

3. Short press plus or minus to switch the output power, with 9 gears It can be adjusted. 1 to 9 gradually increase. 4. Work button (OUT); press the button (OUT) to start working

loosen it to stop working. 5. Protection function: long press (OUT) for 2 minutes to stop the device from losing Out, if you need to continue working release the (OUT) key after again Press once.

6. Electric quantity display and charging instructions: the electric quantity is displayed in four grids. When charging, the indicator will beat in turn. When fully charged, the indicator light will stop flashing



## function Introduction

To use high and new technology, ion carbonization function, instant sweep freckles, spots, flat mole And so on, can achieve fast, safe without side effect effect under the rcumstance of not bleeding.

# In addition to the spot:

Including the contact spotlocation moves back and forth slightly, can be clearly found that the melanin in electrid acupun cue after Saul zoom black fall off, if precipitation shallowspots area is lesser, can are moval if a larger area of pigmentation is deeper, it must be 2 or 3 times to deal withmore appropriate, should also payattention to the hairdresser when using electric acupuncture treatme nt besides keeping customers pose.according to the hairdresser with the hand of ele ctric acupuncture should balance the jitter, lest cause burns when processing shades, influence wound healing, leave scarphe

Dot mole

When dot moe, pay special attention ta distinguish the mole extent. some mole grows on the skin surfacelayer, and roorgrowth of moes, deep subcutaneous tissue, including using the needle at a time when the end of fhe cut surface of moles, the best way to burn in small squares. If growth elatively deep mole, besides should avoid inflammation after processed had better be in 2 to 3 days before the wound healing nourishing cream coated with a small living cells. can prevent skin concave hoe, when wiping nutrition frost, should pay attention to the wound with in flammation of the situation, if is not to wipe

# In addition to granulation:

The electrica cupuncture mouth slightly contact granulation, derivative granulation rootcells to radium radio needle burned to death. About a week after granulation can fall off on their own, such asgranulation is small, can uselaser radio disposable nee die burning breeding ground for granulation. sudh as granulation is big, the duty to burn for many times, lest affect wound healing

# In addition to tattoo and tattoo:

Cenerally burn tattoos and tattoo, itts area is targer appropriate USES large needie, the method of burning tattoo tattoo, rough hly the same as the scanning spot. operatingtine may be slighty longer, the area istoo large(more than 3cm)should deal with many times, everone

Otherwise, accidentally bacteria infection, consequence I s unimaginable. beautician and customer should be especially careful if you have severe inflammation of the situation, as soon as possible to the hospital for treatment.

using this equipment for the first time, when fully cooked Practice equipment performance and operation procedures before use.

2. Due to the effect of this equipment can produce high temperature in an instant, when notin use, please properly keepavoid children and do notknow the equipment use and to play to avoid danger happening

3. The use of this equipment had better nottoo clean, affected within 30 days(simple )under the care not scrub, not artificially make hard skin fall off

4. when the scab place itch(tender meat phase), don't by hand grasp.for 20 to 30 days right, scab will fall offon their

. Recovery period is3 months or so, it is suggested that during the recovery periodis unfavorable eat ginger(affect the skin smoothness beef (produces light red) soy sauce(produces light black) in convalescence, the good things above. the skin can be restored to its original 95% of skin burn pigment directly by machine. Regardless of anycoloris OK Thenthinscabsskin, theskin pigment wllallconcentation below the scabs, scab offthepigment in the skin such as follws scabs all fall out, absolutely notinfection

6. If long time not to use this equipment should every three to four months to charge, keep the battery using life

7. The device failure occurs, please don't open trying to repair in order to avoid risk, suggest to contact the origingle factory main tenance

8. It is strictly prohibited to water or clean this equipment directly, like liquid to avoid ente ring the device internal cause damage or danger happening

# Product parameters

Product name: beauty mole removal sweep spot pen Product model: dz-01 Battery capacity: 1200mA Product size: 190\*28\*29

Charging input: DC5V=1A
Output power: 4W